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P R O T O K Ó Ł   Nr XXXIX/2021 

z XXXIX Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej  

w dniu 21.06.2021 r.  

w Gminnym Centrum Kultury „Powozownia” w Radziejowicach.   

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1630 i trwała do godz. 2200. 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

  

Punkt 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka otworzyła XXXIX Sesję Rady Gminy 

Radziejowice VIII kadencji i powitała Panią Wójt Urszulę Ciężką, radnych  i pracowników 

Urzędu Gminy.  

 Stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych było 13 (nieobecny 

radny: Jakub Borowiec, Marcin Soból) 

 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła proponowany porządek 

obrad Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XXXVII/2021 i Nr XXXVIII/2021. 

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Raport o stanie Gminy Radziejowice za rok 2020.  

6. Debata o stanie Gminy Radziejowice za rok 2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Radziejowice wotum 

zaufania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Radziejowice za 2020 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Radziejowice z tytułu        

wykonania budżetu za 2020 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 

2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i 

konserwacyjnych drzew pomnikowych wchodzących w skład Alei Lipowej w 

Radziejowicach i Radziejowicach Parcel. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Radziejowice.   

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie proponowany 

porządek obrad Sesji Rady Gminy.  
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W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki, 

Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara 

Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski) 

Porządek obrad zatwierdzono  

 

Punkt 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że do protokołu  nr 

XXXVII/2021 i XXXVIII/2021 nie wpłynęły uwagi, więc poddała go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 11 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, 

Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień)   

- 2 głosami „wstrzymującymi  się” (Paweł Dymecki, Bogdan Kowalski)  

Protokół Sesji RG Nr XXXVII/2021 i XXXVIII/2021 zostały zatwierdzone.  

 

Punkt 4. 

Pani Wójt Gminy Urszula Ciężka przedstawiła informację z pracy w okresie pomiędzy 

Sesjami, które dotyczyły między innymi: 

1. Podpisania umowy w dniu 14 czerwca br. z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego 

Adamem Struzikiem, na dotację celową -  remont budynku OSP Radziejowice w wysokości 

25 000 zł. W ramach tegorocznej edycji Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Ochrony 

Powietrza i Mikroklimatu w subregionie żyrardowskim, Gmina Radziejowice złożyła 

wniosek i otrzymała dofinansowanie w wysokości 15.000 zł na swój projekt: "Kontrola 

przestrzegania przepisów uchwały antysmogowej w Gminie Radziejowice". 

W ramach Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw sołeckich w subregionie 

żyrardowskim, otrzymało dofinansowanie pięć wniosków sołeckich z terenu Gminy 

Radziejowice i są to: 

- Chroboty - montaż oświetlenia ulicznego – 6 100 zł; 

- Korytów A - budowa sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych w ulicy Dębowej –     

10 000 zł; 

- Korytów - termomodernizacja  budynku strażnicy OSP – 10 000 zł; 

- Zazdrość - montaż oświetlenia ulicznego – 10 000 zł; 

- Zboiska - montaż oświetlenia ulicznego – 9 150 zł. 

Z tego Mazowieckiego Instrumentu radziejowickie sołectwa pozyskały kwotę – 45 250 

złotych. 
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2. Gmina Radziejowice wstąpiła do Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego – opracowanie 

planu działania objęcie obszarem strategicznej interwencji - obejmuje 15 jednostek 

samorządu terytorialnego – 5 gmin powiatu żyrardowskiego (Mszczonów, Puszcza 

Mariańska, Radziejowice, Wiskitki i Żyrardów); 6 gmin powiatu grójeckiego (Chynów, 

Grójec, Pniewy, Warka, Jasieniec, Goszczyn) i 4 gminy powiatu sochaczewskiego (Nowa 

Sucha, Sochaczew, Sochaczew (gmina), Teresin. Poza podpisaniem aneksu rozszerzającego 

ŻOF, zawarto również umowę na opracowanie Planu działań IIT. Dokument ten pełnić ma 

funkcję strategii rozwoju ponadlokalnego. Będzie podstawą do ubiegania się o środki unijne 

w nowej perspektywie finansowej na lata 2021-2027, zwiększając szansę na ich pozyskanie 

i realizację wspólnych inwestycji. 

3. KRUSZYWOSORT PPHU WIKTOR SIADACZKA-Radom - najkorzystniejszą ofertą na 

uzupełnienie kruszywem naturalnym łamanym oraz gruzem betonowym ubytków w drogach 

gminnych o nawierzchni tłuczniowej i gruntowej na terenie gminy Radziejowice w 2021 

roku. 

4. Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjnych "CEWOGAZ" Paweł Wolski Klewków k. Łowicza - 

najkorzystniejszą ofertą - na budowę odcinków sieci wodociągowych na terenie Gminy 

Radziejowice w miejscowościach: Radziejowice-Parcel, Zazdrość, Tartak Brzózki, Krze 

Duże, w którego zakres zamówienia wchodzi: 

Zakres zamówienia:  

- budowa odcinka sieci wodociągowej we wsi Radziejowice Parcel, ul. Akacjowa na działce 

nr ew. 22/28, 21/6 

- budowa odcinka sieci wodociągowej we wsi Zazdrość na działkach nr ew. 84/3, 84/4, 84/5, 

86/2, 89/2,93/2, 96/2, 188/6, 188/8, 188/10, 102/5, 102/7, 103/4, 103/6   

- budowa odcinka sieci wodociągowej we wsi Tartak Brzózki na działce nr ew. 343/25 

- budowa odcinka sieci wodociągowej we wsi Krze Duże na działce nr ew. 125/12 (droga 

prywatna)  

5. Wszczętego postępowania na Budowę Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych na terenie Gminy Radziejowice – planowane otwarcie ofert 28.06.2021 r. 

6. Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości na terenie Gminy 

Radziejowice, na których zamieszkują mieszkańcy – przetarg w przygotowaniu  

7. Zakup licencji, wdrożenie i uruchomienie e-usług, zakup sprzętu serwerowego i 

komputerowego oraz szkolenia w ramach projektu pn.: „E-usługi dla Gminy Radziejowice” – 

przetarg w przygotowaniu 

 

8.  Postępowania poniżej 130 000,00 zł netto: 

1. Dostawa i montaż kompletnych pojedynczych lamp solarnych ulicznych na słupie 

stalowym ocynkowanym – 15 szt. w celu oświetlenia dróg gminnych w 

miejscowościach Nowe Budy, Pieńki Towarzystwo, Radziejowice, Radziejowice 
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Parcel, Stare Budy Radziejowskie, Zazdrość, Zboiska w Gminie Radziejowice – 

postępowanie rozstrzygnięte, wykonawca: EL-PRZEM & FORM LIGHT Sp. z o.o. 

Łabiszyn, Nowe Dąbie, umowa zawarta. 

2. Koszenie poboczy, skarp i rowów na terenie Gminy Radziejowice – postępowanie 

rozstrzygnięte, wykonawca: P.H.U. JAWOR Krzysztof Jaworski  z  Mszczonowa, 

umowa zawarta. 

3. Równanie i profilowanie dróg gminnych przy użyciu równiarki samojezdnej na terenie 

Gminy Radziejowice - postępowanie rozstrzygnięte, wykonawca: GREG-BUD 

Grzegorz Kwiatkowski, Żabia Wola, umowa zawarta. 

9. Opracowanego na wniosek Radnych wieloletniego planu inwestycji dróg gminnych, po 

dokonanym objeździe dróg.  Zostanie również wykonany wykaz bieżących remontów 

drogowych,   

10. Dnia 31 maja 2021 r. złożony został wstępny wniosek grantowy  w ramach projektu pn. 

“Dostępna Szkoła” – Działanie 4.1 Innowacje społeczne, Oś priorytetowa IV Innowacje 

społeczne i współpraca ponadnarodowa, Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 

2014-2020. Celem projektu jest wdrożenie Modelu Dostępnej Szkoły, który wyznacza 

standardy w obszarach dostępności architektonicznej, w wymiarze technicznym, 

 edukacyjnym oraz społecznym, a także w zakresie organizacji szkoły oraz procedur. 

Szacunkowa wartość grantu: 1.350.000 zł 

Szkoły objęte złożonym wnioskiem: 

• Szkoła Podstawowa im. Józefa Chełmońskiego w Kuklówce Radziejowickiej 

• Szkoła Podstawowa im. Władysława Rdzanowskiego w Radziejowicach 

 

11. Ogłoszonego konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Korytowie A, 

Zarządzeniem Wójta Gminy Radziejowice Nr 51/2021 z dnia 21.06.2021r.   

  12.  Planowanych remontów w placówkach oświatowych - wakacje 2021 

W okresie wakacji planowane są remonty w jednostkach oświaty , najbardziej istotne z nich to: 

- remont, dachu i elewacji Sali gimnastycznej przy SP w Radziejowicach, 

- remont łazienek w budynku SP Radziejowice przy ul. Głównej, 

- SP Kuklówka trwa rozbudowa szkoły,  

w ramach remontów placówka planuje poprawiać uszkodzone ogrodzenie, wymienić kostkę 

przed szkołą oraz rozebrać ogródek przed szkołą- żeby zrobić dostęp do nowego budynku, 

planowane jest również zamontowanie furtki w ogrodzeniu od strony drogi na Budy 

Józefowskie 

- SP Korytów - Planowana jest poprawa części instalacji c.o., istnieje potrzeba likwidacji 

przecieku na dachu nad salą gimnastyczną,  prawdopodobnie nieunikniona będzie wkrótce 

wymiana pieca.  

13. Informacji z realizacji zadania Rozbudowy Szkoły Podstawowej im. Józefa 

Chełmońskiego w Kuklówce Radziejowickiej, 

14.  Półkolonii Gminnych Wakacje 2021 w Gminie Radziejowice, organizowanych w Szkole 

Podstawowej im. Wł. Rdzanowskiego w Radziejowicach przez Stowarzyszenie Lokalne 

Salezjańskiej Organizacji Sportowej „SL SALOS”. Półkolonie organizowane są na zlecenie 

Gminnego Centrum Oświaty w Radziejowicach w ramach działań profilaktycznych Gminy 
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Radziejowice.  Półkolonie są adresowane do dzieci w wieku 6-12 lat, zamieszkałych na 

terenie Gminy Radziejowice i/lub uczęszczających do szkół dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Radziejowice. 

15.  Wakacji w Powozowni  2021 – w programie m.in. Sztuka to też zabawa, Leniwe 

popołudnia z bajką, Robótki ręczne są łatwe i wdzięczne, Ptaki, zwierzaki, robaki, Zabawy 

teatralne, Dzień Emoji, zajęcia  zaplanowane zostały na czas od 28.06-17.07. br.  

16. Rozpoczętych zebraniach sprawozdawczo-wyborczych w jednostkach OSP 

funkcjonujących na terenie gminy Radziejowice, Prezesem OSP w Radziejowicach został       

p. Mark Leja, podczas zebrań realizuje się  podsumowanie roku 2020, oraz lat ubiegłych 

2016-2019.  

17.  Ogłoszonych naborów na wolne stanowiska pracy w Urzędzie Gminy Radziejowice m.in. 

pracownika do mienia komunalnego, pracownika do spraw drogownictwa, oraz konserwatora 

sieci wodociągowej,  

 

Punkt 5.  

Pani Wójt Gminy Urszula Ciężka przedstawiła Raport o stanie Gminy Radziejowice 

za rok 2020.  

(Raport o stanie gminy Radziejowice za rok 2020 w załączeniu do protokołu) 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka ogłosiła przerwę o obradach, która 

trwała  do godz. 18:50. 

 

Punkt 6.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że zgodnie z art. 28aa. 

Wójt co roku do dnia 31maja przedstawia radzie gminy raport ostanie gminy. 

Raport obejmuje podsumowanie działalności wójta w roku poprzednim, w szczególności 

realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy i budżetu obywatelskiego. Rada 

gminy może określić w drodze uchwały szczegółowe wymogi dotyczące raportu. Rada gminy 

rozpatruje raport, podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy w sprawie 

udzielenia absolutorium wójtowi. Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności. Nad 

przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę. W debacie nad raportem o 

stanie gminy radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych. W debacie nad raportem o stanie 

gminy mieszkańcy gminy mogą zabierać głos. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos, 

składa do przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami: w gminie do 20000 

mieszkańców – co najmniej 20 osób. Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu poprzedzającym 

dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiany raport o stanie 

gminy. Mieszkańcy są dopuszczani do głosu według kolejności otrzymania przez 

przewodniczącego rady zgłoszenia. Do debaty nie wpłynęły zgłoszenia mieszkańców gminy. 

Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy rada gminy przeprowadza głosowanie 

nad udzieleniem wójtowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu wójtowi wotum zaufania 

rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka zapytała czy radni chcą zabrać głos 
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w debacie nad Raportem o stanie gminy za rok 2020.  

Przewodnicząca Klubu Niezależnych Jolanta Leczkowska poprosiła aby radna Ewa 

Stępień odczytała stanowisko Klubu Radnych Niezależnych w sprawie udzielenie Wójtowi 

Gminy Radziejowice wotum zaufania i absolutorium na podstawie przedstawionych 

sprawozdań finansowego, z wykonania budżetu oraz przedstawionego Raportu o stanie gminy 

za rok 2020.  

Radna Ewa Stępień odczytała stanowisko Klubu Niezależnych w wyżej wymienionej  

sprawie. Stanowisko przedstawia własną analizę sprawozdań oraz udostepnienia w trakcie 

całego roku dokumentów: Uchwała RIO, ocena sprawozdania finansowego (Bilansu i 

Rachunku Zysków i Strat), analizę wykonania budżetu, rozliczenia finansowego GOK, 

Biblioteka, Analiza raportu o stanie gminy, pytania na które brak odpowiedzi lub odpowiedzi 

nieprecyzyjne, Komisji Rewizyjnej.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu Urszula Matusiak odnosząc się do stanowiska 

Klubu Niezależnych poinformowała, że sprawa rozliczenia klubu sportowego LKS Błękitni 

Korytów była wielokrotnie wyjaśniana radnym na posiedzeniach komisji rady i podjęte 

zostały działania w tej sprawie. Podkreśliła, że w obecnej chwili należy rozpatrywać rok 

budżetowy 2020. Jeśli chodzi o sprawę rozliczenie klubu za rok 2019 sprawa została 

wyjaśniona wspólnie z radnymi, panią wójt oraz przedstawicielami klubu na posiedzeniu 

Komisji Oświaty. Należy podkreślić, że rok 2019 i  2020 był trudnym czasem pandemii 

podczas której klub działał, ale tak jak większość instytucji w ograniczony sposób.  

Rozliczenie dotacji klubu nastąpiło w dniu 28.12.2020r. Klub nie musi się rozliczać z 

działalności w Gminie, musi natomiast rozliczyć się z dotacji gminnej. Po podjętych 

rozmowach i działaniach przez Radę Gminy, na Komisji Oświaty w trybie online Prezes 

Klubu złożył rezygnację, a następnie na zebraniu klubu został wybrany nowy prezes klubu. 

Dodała, że radni z Korytowa będą pilotować tą sprawę i przyglądać się działalności klubu. 

Podkreśliła, że rozwój sportu jest bardzo potrzebny dzieciom i młodzieży szczególnie po 

trudnym okresie pandemii, więc należy dać szansę na poprawę i wspierać działania sportowe.  

 Skarbnik Gminy Marlena Górniewska odnosząc się do stwierdzenia klubu  Radnych 

Niezależnych o wzroście  należności wymagalnych wyjaśniła, że rok pandemii pogorszył 

sytuację finansową mieszkańców i przedsiębiorców. Gmina realizując obowiązek 

windykacyjny, wysyła upomnienia, ale jeśli pomimo tego nie zostanie dokonana wpłata 

zaległości wystawiany jest tytuł wykonawczy, który jest realizowany przez  Urzędy 

Skarbowe. W sprawie wydatków związanych z gospodarką odpadami i stwierdzeniem  

różnicy miedzy kwotami RIO a otrzymanym pismem, trudno się do tego w tej chwili odnieść, 

ponieważ nie wiadomo czego konkretnie dotyczyło zapytanie i jaka została udzielona na nie 

odpowiedź. Bilans i informacja o stanie mienia komunalnego zgadzają się kwotowo.  Należy 

zwrócić tu uwagę, że sprawozdania finansowe są to sprawozdania łączne.  Wyjaśniła również, 

że zarówno zarządzenie Wójta Gminy  34/2021 dotyczące przekazania sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za rok 2020 jak również 43/2021 dotyczące  przekazania 

sprawozdania finansowego za rok 2020 zostały umieszczone na stronie internetowej 

bip.radziejowice.pl  w zakładce zarządzenia. Natomiast sprawozdanie budżetowe jest 

umieszczone w zakładce Finanse publiczne.  

Odnosząc się do przedłożenia Radzie sprawozdania z badania sprawozdania finansowego 

wymienionego w art. 271.1 ustawy o finansach publicznych,  o którym mowa w art. 268 
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wyżej wymienionej ustawy  dotyczy to tylko tych jednostek, w  których liczba mieszkańców 

przekracza 150 tys. mieszkańców, wg stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedzającego rok, za 

który sporządzono sprawozdanie. 

Należy również zauważyć, że organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium po zapoznaniu się z dokumentami 

wymienionymi w art. 271.1 ustawy o finansach publicznych, w których nie wymienia się 

sprawozdania z planu finansowego instytucji kultury. Jeśli chodzi o pytanie dotyczące 

umorzeń dotyczą one tylko zaległości podatkowych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka - w odniesieniu do stanowiska Klubu 

Radnych Niezależnych poinformowała, że ustawa o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie nie wskazuje terminu rozliczenia dotacji przez organizacje pożytku 

publicznego. W przypadku klubu Błękitni Korytów, dotacja została rozliczona, a później 

podpisano umowę z klubem Błękitni. Odnosząc się do sprawy bezrobocia w gminie 

Radziejowice,  Wójt Gminy nie ma wpływu na stan bezrobocia w gminie. W sprawie uchwały 

o opłacie adiacenckiej Klub może przedłożyć Radzie Gminy wniosek i projekt uchwały w tej 

sprawie  do podjęcia przez Radę Gminy. Podkreśliła, że należy się cieszyć z tego, że 

mieszkańców i przedsiębiorców przybywa w naszej gminie.  

Zastępca Wójta Artur Jankowski - trudno się  odnieść w chwili obecnej do analizy 

stanu bezrobocia lub liczby mieszkańców w gminie Radziejowice dokonanej przez klub 

Radnych Niezależnych. Poprosił o przekazanie materiałów źródłowych przedstawionych 

przez Klub Niezależnych aby można było je zweryfikować w nawiązaniu do danych 

posiadanych przez Urząd.  

Dalej udzielił wyjaśnień, że na wszelkie zapytania pisemne i ustne były na bieżąco 

udzielane odpowiedzi i wyjaśnienia na posiedzeniach Rady Gminy. Ponadto również zostało 

przedłożone sprawozdanie z audytu wewnętrznego za 2020r. Nie ma żadnego sprawozdania, 

które urząd zobowiązany był opracować a nie zostało przekazane radzie. Wykaz 

nieruchomości został przedstawiony w załączniku numer 3 do zarządzenia nr 34/2021 Wójta 

Gminy, i przekazany Radnym. Informacja o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego 

jest sporządzana zgodnie z zakresem przedmiotowym ustawy o finansach publicznych. Stan 

mienia jest przedstawiony za okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. Podkreślił, że na dzień 

dzisiejszy nie zna również żadnego przepisu prawnego, który by zobowiązywał do 

prowadzenia wykazu wszystkich  nieruchomości i wszystkich środków trwałych gminy, które 

ad hoc należałoby radzie przedłożyć. Natomiast majątek z tytułu decyzji podziałowych jest na 

etapie zgłaszania w księgach wieczystych i w momencie jego wykazania zostanie ujęty w 

przyszłym sprawozdaniu gminy. 

W zakresie dostępu do materiałów i informacji urzędnicy wielokrotnie informowali radnych o 

możliwości zapoznania się z wszystkimi dokumentami w siedzibie urzędu. Następnie 

poinformował, że w sprawie rozliczenia dotacji Klubu sportowego  Błękitni Korytów temat 

były wielokrotnie omawiany i wyjaśniany  na posiedzeniach komisji rady, jak również zostały 

udostępnione dokumenty członkom Klubu Radnych Niezależnych do wglądu w Urzędzie 

Gminy. Również w sprawie gospodarki odpadami wszystkie koszty są wyszczególnione  w 

dokumentach księgowych i muszą się zgadzać.  

Wprowadzenie opłaty adiacenckiej będzie kolejnym podatkiem dla mieszkańców, więc 

należy się zastanowić czy chcemy go wprowadzać. Następnie powiedział, że jak do tej pory 
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nie było woli Rady Gminy aby taką uchwałę podejmować. Natomiast jeśli któremuś z 

radnych bardzo zależy na tej kwestii to przysługuje mu inicjatywa uchwałodawcza i może 

złożyć projekt takiej uchwały i zawnioskować o rozpoczęcie prac na komisjach.  

Dalej Zastępca Wójta wspomniał, że w wystąpieniu klubu niezależnych nie został wskazany 

żaden konkrety przepis prawny, który urząd miałby naruszyć. Dodał, że każda sprawa 

budząca wątpliwości powinna być na bieżąco wyjaśniana i trzeba dążyć do tego żeby nie 

wzbudzać niepotrzebnych kontrowersji.  

Radny Paweł Dymecki - sprawozdanie z wykonania budżetu znajduje się w zakładce 

Zarządzenia, jednak pytanie dotyczyło dlaczego nie zostało umieszczone w zakładce 

sprawozdania z wykonania budżetu. Następnie powiedział, że dochody ogółem na planowane 

41.724.520,78 zł. zrealizowane zostały w kwocie 42.128.159,66 zł. jednakże z samego 

Raportu o stanie gminy,  nie wynika że mamy mniejszy dochód niż był zakładany na 

początku roku. Następnie nawiązał do formy udzielonej odpowiedzi w sprawie ustalenia 

/pobierania opłaty adiacenckiej. W przesłanej odpowiedzi nie ma informacji na temat 

pobierania opłat z renty planistycznej, wynikającej z podejmowanych uchwał  Rady Gminy. 

Wywód dotyczący Klubu Błękitni Korytów nie dotyczył podważenia działalności i zasadności 

klubu tylko oceny kwestii finansowych, formy rozliczenia dotacji i przyznanej umowy.  

Pani Wójt Urszula Ciężka powiedziała, że budżet na rok 2020 został  zaplanowany 

oszczędnie, z zachowaniem płynności finansowej. Wskazała zadowolenie z wpływów 

podatkowych do budżetu. Ograniczono w znaczny stopniu  nadużycia stosowania ulg 

podatkowych. Poinformowała, że bez przyznanych środków finansowych z budżetu gminy 

dla klubu Błękitnik Korytów nie byłoby możliwe działanie tego klubu. Przypomniała, że 

sprawa  rozwiązania problemu rozliczenia się Klubu Błękitni Korytów była podejmowana już 

wcześniej od momentu kiedy to się zadziało, przez pracowników urzędu i poprzednich 

radnych z Korytowa. Natomiast o dokładne rozliczenie wydatków i wgląd do wszystkich 

faktur należy się zgłosić bezpośrednio do tego klubu.  

Ponadto Pani Wójt odnosząc się  do kwestii „Rozliczenie finansowe Gminnego Centrum 

Kultury” w stanowisku Klubu Radnych Niezależnych  -   przypomniała, że w trakcie roku 

2020 została dokonana zmiana budżetowa w wysokości 50 tys zł. ze środków przeznaczonych 

na działanie Powozowni na pomoc przy zakupie samochodu służbowego do Policji. Następnie 

wyjaśniła, że w trakcie nieobecności dyrektora Powozowni, była wyznaczona osoba pełniąca 

obowiązki dyrektora i były prowadzone dyżury w jednostce.  Dodała, że w trakcie pandemii 

w Powozowni były wykonywane drobne remonty, jak też nastąpił wzrost kosztów za energię 

elektryczną, więc oszczędności de facto nie było.   

W sprawie podjęcia uchwały o opłacie adiacenckiej wyjaśniła, że w roku 2018 były 

prowadzone rozmowy z Radą Gminy, ale nie było porozumienia w tej kwestii.  Dodała, że 

budżet na rok 2020 został zaplanowany relatywnie, na miarę możliwości finansowych gminy 

oraz  uzyskiwanego dochodu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka w związku z wyczerpaniem dyskusji 

zamknęła punkt 6 porządku obrad.  

 

Punkt 7. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Radziejowice wotum zaufania. 
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Następnie poddała pod głosowanie projekt przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 9 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Radosław Kuziemski, 

Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska,) 

- 4 głosami „przeciw” (Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki, Bogdan 

Kowalski)  

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXIX/282/2021 w załączeniu do protokołu) 

 

Punkt 8.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła Panią Skarbnik o zabranie 

głosu w sprawie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu 

Gminy Radziejowice za 2020 rok. 

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Radziejowice oraz sprawozdanie finansowe za 2020 rok (sprawozdanie w 

załączeniu). 

Następnie Skarbnik Gminy Marlena Górniewska poinformowała o pozytywnej opinii Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 19 kwietnia   2021 r. w 

sprawie przedłożonego przez Wójta Gminy Radziejowice sprawozdania z wykonania budżetu 

za rok 2020  (uchwała Nr 3.e./251/2021w załączeniu).  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka odczytała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu 

Gminy Radziejowice za 2020 rok. 

Następnie poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 9 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Radosław Kuziemski, 

Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska) 

- 4 głosami „przeciw” (Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki, Bogdan 

Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXIX/283/2021 w załączeniu do protokołu) 

 

Punkt 9.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka oddała głos Przewodniczącemu Komisji 

Rewizyjnej Marcinowi Mrówczyńskiemu.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Mrówczyński przedstawił wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za rok 2020.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła uchwałę Nr 3.f./258/2021 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 czerwca    

2021 r. w sprawie pozytywnej opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
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Radziejowice w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Radziejowice za rok 2020 

(opinia RIO w załączeniu). 

Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 

Radziejowice z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. Uwag nie zgłoszono, więc poddała  go 

pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 9 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Radosław Kuziemski, 

Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska,) 

- 4 głosami „przeciw” (Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki, Bogdan 

Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXIX/284/2021 w załączeniu do protokołu) 

Zastępca Wójta Artur Jankowski w swoim imieniu oraz pracowników Urzędu Gminy 

złożył podziękowania i gratulacje dla Pani Wójt Urszuli Ciężkiej z tytułu udzielonego 

absolutorium za rok 2020, wręczając bukiet kwiatów.  

Pani Wójt Urszula Ciężka podziękowała za udzielone absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 rok. 

Zastępca Wójta Artur Jankowski podziękował Radnym za współpracę z Urzędem 

Gminy wręczając bukiet kwiatów Przewodniczącej Rady Gminy Grażynie Górka.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka podziękowała za konstruktywną 

współpracę życząc dalszych sukcesów.  

 

Punkt 10.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka oddała głos Skarbnikowi Gminy.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Radziejowice na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 2021 rok i poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, 

Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki, Bogdan Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXIX/285/2021 w załączeniu do protokołu) 

 

Punkt. 11.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych drzew pomnikowych 

wchodzących w skład Alei Lipowej w Radziejowicach i Radziejowicach Parcel. 

Następie zapytała czy radni mają uwagi do w/w projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc 

poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 
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- 13 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, 

Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki, Bogdan Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXIX/286/2021 w załączeniu do protokołu) 

 

Punkt 12.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Radziejowice.   

Radny Paweł Dymecki zapytał czy  w momencie rozpatrywania skargi na posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie powinna być zaproszona skarżąca w celu 

wypowiedzenia się na temat skargi.  

 Radny Marek Leja – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 

posiedzeniu w dniu 07.06.2021r. poinformował, że komisja zapoznała się ze skargą 

mieszkanki Korytowa A  wraz z uzupełnieniem o podpisy mieszkańców zgadzających się z 

zasadnością skargi, jak również z udzielonymi wyjaśnieniami Wójta Gminy Radziejowice w 

tej sprawie i uznała żeby rekomendować radzie gminy o uznaniu jej za bezzasadną.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że osoby skarżące mogą 

uczestniczyć w posiedzeniach komisji, lecz obowiązku zapraszania na komisje nie ma. Skarga 

została przedstawiona i udzielone wyjaśnienia wystarczyły aby wypracować stanowisko Rady 

w tej sprawie.   

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały.   

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 9 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Radosław Kuziemski, 

Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska,) 

- 4 głosami „przeciw” (Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki, Bogdan 

Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXIX/287/2021 w załączeniu do protokołu) 

 

Punkt 13.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformował, że w ostatnim czasie nie 

wpłynęły  interpelacje i zapytania radnych. 

 

Punkt 14.  

Kierownik GOPS Monika Karpiniuk  poinformowała, że w związku                                        

ze zmianą przepisów prawnych od 1 lipca br. program Dobry Start (świadczenie 300+) będzie 

realizował  ZUS, a nie jak do tej pory GOPS.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka w imieniu dyr. Szkoły Podstawowej w 

Radziejowicach zaprosiła Radnych na uroczystego Poloneza w wykonaniu przez kl. VIII A i 

kl. VIII B w dniu 24.06.br. 
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Dyrektor Powozowni Daria Doleżyczek zaprosiła  na Wianki 2021, które odbędą się w 

sobotę 26 czerwca 2021, o godzinie 18.00 na Placu Sołeckim Tartak Brzózki oraz 

poinformowała o zbliżającym  się Święcie Chleba, które planowane jest na  28.08.2021r.  

Przewodnicząca Klubu Niezależnych Jolanta Leczkowska przekazała stanowisko 

Klubu Niezależnych do załączenia do protokołu (stanowisko Klubu Niezależnych w 

załączeniu. 

 Radny Paweł Dymecki nawiązał do sprawy udostępnienia nagrań z posiedzeń Komisji 

do biuletynu informacji publicznej, oraz do wniosku o uzupełnienie protokołu z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej oraz o udostepnienie protokołu i nagrania z ostatniego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, o które zwracał się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Dodał, że 

uzyskał odpowiedź od Przewodniczącej Rady Gminy, że protokół jest już podpisany i sprawa 

uzupełnienia protokołu nie jest uregulowana w Statucie Gminy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że radny Paweł 

Dymecki otrzymał odpowiedzi pisemne na złożone wnioski. Dodała, że jako Przewodnicząca 

Rady Gminy udzieliła odpowiedzi na złożone wnioski, gdyż dotyczyły one organizacji pracy 

rady.  

 

 

Punkt 15.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka zamknęła  XXXIX Sesję VIII kadencji 

Rady Gminy Radziejowice.  

 

Protokołowała:             

Anna Chadryś 

 


